
  

Rasklubb inom specialklubb för Kontinentala Fågelhundar 

Styrelsemöte SRBS – Telefonmöte, tisdagen 1 mars 2022,kl. 19.30 

Kallade: Carina Kristoffersson, Iia Fehrm Schlichter, Joacim Nordell, Kristina Ellström, Rebecca Andreasson Billström, 
Stefan Nicolaidis, Viktor Steffner 
Ej närvarande: Jocke Nordell 
Lämnat återbud: Carina Kristoffersson, Viktor Steffner 
Närvarande: Iia Fehrm Schlichter, Kristina Ellström, Rebecca Andreasson Billström, Stefan Nicolaidis 
________________________________________________________________________________________  

§ 1 Mötets öppnande - möte förklarades öppnat 

§ 2 Val av justerare jämte ordföranden – Kikki Ellström valdes till justerare  

§ 3 Godkännande av dagordning - Mötet godkände dagordningen 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll - skrivelse från medlem angående våra hundars rastypiska gångart - 
trav. Vi avvaktar Viktors skrivelse angående till nästa möte samt att det ska tas upp på kommande 
domarkonferens, därefter lades protokollet till handlingarna. 

§ 5 Rapporter från: 

- Kassör – redogjorde för klubbens ekonomiska status.   
- Jaktprovsansvarig – ej närvarande. Mötet konstaterade att hösten prov måste bokas snarast, prioriterat 

är 2022-års KM. Eftersöksproven är även de viktiga att bestämma datum och plats för. 
Underlaget av jaktprovsresultaten är inte fullständigt och mötet beslöt att då bör detta inte ingå i 
verksamhetsberättelsen. Konstaterades även att verksamhetsberättelse och verksamhetsplan inte är klar. 
Inbetalningar till vårproven – Långtora: 26-27/3, 7 betalande, 2-3/4, 2 betalande. Påminna om proven på 
FB. 

- Avelsansvariga – RAS - första förslaget är näsan klart. Kommer skickas till styrelsen för synpunkter och ska 
sedan ut på hemsidan för synpunkter från klubbens medlemmar. Ska vara klart till årsmötet. 
Sammanställning av 2021 års SRD ska vara klart 15/4 – Iia ansvarar. 

- Sponsring – inget att rapportera 

§ 6 Inkomna skrivelser  

- Förfrågningar boken The Noble Bracco – Iia har meddelat att vi inte har några böcker kvar. Även hänvisat 
till S.A.B.I som kanske har några kvar eller kan hänvisa vidare. 

- SRD sammanställning 2021 – se punkten avelsansvariga. 
- Svar på beslutet från SKK ang. oönskat beteende har kommit. Finns på Dropbox under SKK. 
- Informerade om SKK:s ställningstagande avseende Rysslands krigetmot Ukraina. 
- Påminnelse från SKK att rapportera in nya styrelsen när den är klar. 
- Kostnadsfri skiss av idéer kring srbs.se hemsida, erbjudande från Clara Eriksson – styrelsen 

beslöt att tacka nej. 
 

 

 

http://srbs.se/


§ 7 Övriga frågor 

- Årsmöte – Kikki åtar sig att fixa mat. Blir danskt tema. Iia fixar kaffe och kaffebröd. Än så länge 
är det få anmälda, även till träningen. Blir det för få bokar vi av träningen.  

- Förslag har inkommit att Gitte Jönsson blir hedersmedlem. Styrelsen biföll förslaget 
- Mejllistan - Måste kollas av. Har fått info om att Cecilia Hofvander och Stefan Nicolaidis inte fått 

senaste nyhetsbrevet. 
- Önskemål om att information om njursjukdom hos Bracco ska läggas ut på hemsidan. Den 

information som vi fått till oss kan vi inte lägga upp, saknar källhänvisning. I så fall måste vi få 
mer information kring detta. 

- Diplom från SRBS fältprov har inte skickats ut – Iia tar på sig att detta inte gjorts än och ser till 
att det blir åtgärdat. 

- Höstens fältprov, se rapport jaktprovsansvarg 
- Ny flik på hemsidan – Hälsa, Rebecca önskar idéer på hur den ska läggas upp till nästa möte. 
- Kort redogörelse från SKFs samverkansmötet angående SKK:s typstadgar. Carna fortsätter 

delta. 
 

§ 8 Kommande nyhetsbrev: avvaktar till efter årsmötet. 
 
§ 9 Mötets avslutades 

§ 10 Nästa möte: 5/4 2022 19.30 

 

Vid protokollet:  

 

Iia Fehrm Schlichter/Sekreterare  

 
 
Stefan Nicolaidis /Vice Ordförande    Kikki Ellström /Kassör 

 


